



TROY UNIVERSITY

A future of opportunities

美国特洛伊大学



About Troy University

Troy University is a comprehensive public university that was founded in 1887. With its main campus located in Troy, Troy University serves a broad range of students in four sites across the State of Alabama: Troy, Montgomery, Phenix City and Dothan. Troy University is known as Alabama's International University for its extensive international programs in attracting foreign students from around the world.

Troy University offers 46 bachelor's degree programs, 22 master's degree programs, and one doctoral program. The University is composed of the following colleges: Sorrell College of Business, College of Education, College of Communication & Fine Arts, College of Arts & Sciences, College of Health & Human Services, the Division of General Studies and the Graduate School.

特洛伊大学简介

美国特洛伊大学（Troy University，简称TROY）成立于1887年，是一所公立综合性大学。主校区位于美国阿拉巴马州特洛伊市，特洛伊大学在阿拉巴马州共有4个校区，分别为：特洛伊校区、蒙哥马利校区、菲尼克斯城校区和多森校区。特洛伊大学的4个校区协力为来自世界各地的学生提供美国高等教育服务。特洛伊大学以其出色的国际项目吸引了大批来自世界各地的学子到此求学，并因此被看作是阿拉巴马州的国际大学。

目前特洛伊大学共提供46个本科学位项目，22个硕士研究生学位项目以及一个博士研究生项目。学校设有商学院、教育学院、传播与美术学院、艺术与科学学院、公共事业与健康学院、通识教育学院以及研究生院。



Accreditations

Troy University is regionally accredited by the Southern Association of Colleges and Schools Commission on Colleges (SACS) to award associate, baccalaureate, master's, education specialist, and doctoral degrees.

It is also recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/165.shtml> for more information).

The Advantages of Troy University

- For the seventh year in a row, the Princeton Review named Troy to its "Best in the Southeast" list due to excellence in academic programs and institutional data collected from the university.
- Rated as one of the top 25 public universities in the United States of America by "Money" magazine.
- In 2008, Troy University was ranked as the 25th best university in the United States for international students by the Institute of International Education.
- Small class-size. The teacher to student ratio at Troy University is 1:20.
- The accounting program is one of the most popular MBA programs offered at Troy University. The high Certified Public Accountant (CPA) exam pass rates make Troy University one of the top universities in the Southeast.
- Well known for its scenic environment, students have access to a variety of outdoor activities all year round in Troy.
- Troy University is considered as one of the safest campuses in the United States.
- Its alumni include economists in the federal government, world-class composers, national journalists, astronauts and director of the "Endeavour" spaceship.

认证

特洛伊大学受美国院校南部联盟认证，可颁发副文理学士学位证书、学士学位证书、硕士学位证书、教师资格证书以及博士学位证书。

该校已在中国教育部备案，被中华人民共和国教育部认可并列入中华人民共和国教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/165.shtml>)。在该校学习取得的毕业文凭回国后能够得到国家教育部的认可。教育部留学服务中心在学生毕业后会颁发《国外学历学位认证书》。

特洛伊大学的独特优势

- 特洛伊大学凭借其优秀的学术项目，连续7年被“普林斯顿回顾”评为美国东南部最好的学校。
- 被美国《金钱》杂志选为全美最好的25所公立院校之一。
- 2008年，特洛伊大学被国际教育机构评选为美国最适合国际学生留学的25所大学之一。
- 小班教学，教师/学生比例为1:20。
- MBA课程的会计方向是该校最著名的，不仅使学生掌握会计技能，而且能帮助学生顺利通过CPA考试。会计学专业以多年在全美CPA(美国注册会计师)考试平均分排名在南方名列前茅。近几年该专业毕业生就业率一直保持在100%。
- 特洛伊市环境优美，空气水质极其清新干净，温和的气候允许学生全年的户外活动不受影响。
- 特洛伊大学校园被认为是全美最安全的校园之一。
- 美国特洛伊大学培养了许多优秀人才，包括服务于里根时期联邦政府的经济学家，知名音乐作曲家，国家新闻工作者，许多政府机关要员，以及4位登月宇航员-其中一位曾任太空船“Endeavour”的总指挥。

Forbes Magazine Ranks Troy University as one of the Top 200 Schools in the Southern Region.
美国《福布斯杂志》将特洛伊大学评为美国南部最好的200所学校之一。

US News Ranking of Troy 《美国新闻大学排名》将特洛伊大学评为:	
CATEGORIES 项目	RANKING 排名
Best Regional Universities (South) 南部最好的区域大学	# 80
Best Bachelor Programs (Online) 最好的在线本科教育项目	# 65
Best Graduate Business Programs (Online) 最好的在线商业研究生项目	# 105
Best Graduate Education Programs (Online) 最好的在线教育研究生项目	# 89
Best Graduate Nursing Programs (Online) 最好的在线护理研究生项目	# 66
GetEducation.com Ranks Ranking of Troy University 《GetEducation 网站》将特洛伊大学评为:	
Online Bachelor of Science in Psychology and Human Services 在线心理学与公共事业本科课程	# 19
Best Buy for Online Management and Administration 性价比最高的在线行政与管理课程	# 14
Best Buy for Regionally Accredited Online MBA 性价比最高的在线认证工商管理硕士课程	# 19
Best Buy list for Best Online Masters Human Resources 性价比最高的在线人力资源管理课程	# 7
Best Buy for Online Computer Science Bachelors 性价比最高的在线计算机科学本科课程	# 16

Popular programs:

Sorrell College of Business: Accounting, Finance, Business

College of Arts & Sciences: Biology, Marine Science, Environmental Sciences, Aeronautics etc...

优势学科:

商学院: 会计、金融、商业

文理学院: 生物、海洋生物、环境科学、航空学等

Documents Required for Conditional Admission

1. Online Application Form
2. Application Fee US \$50.00
3. High School (secondary school) Transcript
4. High School (secondary school) Diploma
5. Financial (bank) documentation
6. Sponsor Letter
7. Passport - ID photo biographical page
8. English proficiency test scores
 - TOEFL: 61 (IBT) / 173 (CBT) / 500 (PBT) or
 - IELTS: 5.5 band or
 - ACT: 19 combined (but at least 18 on the English component) or
 - SAT: 910 combined (but at least 430 on the Critical Reading component)

Applicants for graduate admissions must have a bachelor degree. TOEFL: 70 (IBT) / 193 (CBT) / 523 (PBT) or IELTS: 6.0 band.

国际学生入学要求

1. 在线完成申请表
2. 申请费美金\$50
3. 学士申请者必须提供高中成绩单
4. 高中毕业证
5. 银行存款证明
6. 担保信 (若银行存款不在学生名下)
7. 护照 (首页)
8. 语言成绩:
 - TOEFL-IBT 61分, CBT173分, PBT500分以上
 - 雅思5.5分以上
 - ACT 19分以上 (英语至少18分)
 - SAT 910分以上 (阅读至少430分)

硕士申请者须有学士学位, TOEFL-IBT 70分或雅思6分以上。如果没有语言成绩,或成绩没有达到标准,需要接受ESL课程培训。

Troy University International Students 2013 - 2014 Estimated Cost & Fees*

Cost Items Per Year	ESL	Undergraduate	Graduate
Tuition	\$6,700.00	\$13,000.00**	\$12,000.00***
Room, board and fees	\$7,600.00	\$8,700.00	\$8,500.00
Estimate Total Year (I-20 amount)	\$14,300.00	\$20,000.00	\$19,000.00

* Troy University reserves the right to change and update cost and fee structure without advance notice.

Note that some fees, such as books and labs may vary. All fees are estimated for reference only.

** Estimate based on 12 credit hours / semester tuition and related fees.

*** Estimate based on 9 credit hours / semester tuition and related fees.

2013 - 2014 特洛伊大学国际学生费用估算*

每年费用	ESL	本科费用	研究生费用
学费	\$6,700.00	\$13,000.00**	\$12,000.00***
生活开销	\$7,600.00	\$8,700.00	\$8,500.00
预计全年总额 (I-20 总额)	\$14,300.00	\$20,000.00	\$19,000.00

* 特洛伊大学保留对收费和费用结构的变化及更新的权利，并不会另行通知。

请注意某些费用，例如书本费及实验室费可能发生变化。所有列出的费用均为估算费用，仅用于给学生和家长提供一个费用的概念。

** 费用估算基于每学期12个学分的学费及相关费用而预估。

***费用估算基于每学期9个学分的学费及相关费用而预估。

“Troy University is full of people with great smiles and open hearts. I never felt lonely or homesick. Being active on campus and having friends from all over the world makes me a well rounded individual. I felt fortunate to be a part of Troy University. Go Trojans!!”

—— Alina from Turkmenistan (BS, Accounting)

“特洛伊大学的学生和老师都十分热情友好，我在这里从不会感到孤独和想家。丰富的校园活动和来自世界各地的朋友使我的校园生活非常充实。能成为特洛伊大学的一分子我感到很幸运。特洛伊人加油！”

—— Alina 来自土库曼斯坦（会计专业）

Contact 联系

欲知详情，请与下述负责人联系：

DISCLAIMER 免责声明:

This writeup is for general reference only and is subject to changes.

For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.

此介绍仅供参考。内容随时会有更改，欲知最新资料，请参看该学校的网站。

